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SE-P0. 0012.3.2.2011         

 
Protokół nr V/2011z posiedzenia komisji  

Finansowo – BudŜetowej w dniu 22.02.2011r. 

 
 

1. Obecni  
� Marcin Musiał – przewodniczący komisji  
� Teresa Kocot – z- ca przewodniczącego  
� Marcin Gadecki – członek  
� Irena Owczarz – członek  

 
2. W posiedzeniu komisji uczestniczyli:  

� Teresa Wąsowicz – Z-ca Burmistrza  
� Urszula Polak – Wałek – skarbnik miasta  
� Jolanta Moćko – przewodnicząca Rady  
� Agnieszka Pilarek – Słabikowska – kierownik wydziału Polityki Społecznej  
� Agnieszka Nowak – kierownik wydziału Gospodarki  
 

3. Temat posiedzenia :  
� Przyjęcie Planu pracy Komisji Finansowo – BudŜetowej na 2011 rok. 
� Zaopiniowanie materiałów sesyjnych  
� Sprawy bieŜące 

 
4. Posiedzenie komisji :  

 
Marcin Musiał – przewodniczący komisji  - powitał wszystkich nas posiedzeniu komisji oraz przeprosił 

członków za nieobecność na posiedzeniu  poprzednim razem . Odczytał temat posiedzenia i zaproponował , aby 

przejść do omówienia planu pracy i ewentualnie do naniesienia poprawek.  

Przewodniczący odczytał plan pracy za poszczególne miesiące .  

Podczas dyskusji w której udział wzięli :  

- Urszula Polak – Wałek  

- Jolanta Moćko  

- Irena Owczarz  

Członkowi komisji nanieśli poprawki do planu , które zostanią wprowadzone autopoprawką.  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji  - przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia komisji zaopiniowanie 

materiałów sesyjnych . Proszę panią skarbnik o wprowadzenie do zmian w budŜecie 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik miasta – zmiany to zwiększenie dochodów,  są to te środki które wpłynęły 

w 2011 roku ale dotyczyły rozliczeń za 2010r.,   zmniejszamy plan wolnych środków z uwagi na to, Ŝe po 

rozliczeniu 2010 nie wpłynęły dotacje unijne i nie było dochodów ze sprzedaŜy . To wszystko co wpływa za 

2010 r. księgujemy na zmniejszenie,  aby zniwelować róŜnicę.  Po odjęciu będzie to  róŜnica 3.677.772 zł   

Spodziewamy się wpływów ok. 2.900.000 środków z Gospodarczej Bramy Śląska , które mają wpłynąć.  

Dyskusja udział wzięli:  

- Teresa Wąsowicz  

- Marcin Musiał  

- Irena Owczarz  

- Marcin Gadecki  

- Teresa Kocot  
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- Jolanta Moćko  

 Marcin Musiał – przewodniczący komisji  - dziękuję Pani skarbnik oraz Pani Burmistrz . Pozwolę sobie 

jeszcze raz przeczytać autopoprawkę Planu Pracy Komisji Finansowo – BudŜetowej na 2011 rok   i  proszę o 

przegłosowanie tego projektu . 

Głosowanie :  

Za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz. się – 0   

Marcin Musiał – przewodniczący komisji  - kolejnym projektem uchwały dotyczy:  określenia zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania stypendiów i nagród sportowych oraz ich rodzaju i wysokości za osiągnięte wyniki 

sportowe. 

Irena Owczarz – członek – przedstawiła  komisji stanowisko, które wypracowała  Komisja Edukacji kultury i 

sportu na posiedzeniu w dniu 21.02.2011r.  

Dyskusja udział wzięli :  

- Marcin Musiała  

- Jolanta Moćko  

- Irena Owczarz  

Na komisję zostaje poproszona pani kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji pani  Pilarek – 

Słabikowska 

Marcin Musiał – przewodniczący komisji  - proponuje po uzgodnieniu z członkami komisji o zmianę w § 3 

punkt 3 regulaminu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych   . Zmiana ta została zapisana i 

przegłosowana  we wniosku komisji i zostanie przedstawiona na posiedzeniu sesji  

Głosowanie :  

Za – 4  

Przeciw – 0  

Wstrz. się – 0  

Dyskusja udział wzięli:  

- Irena Owczarz  

- Agnieszka Pilarek – Słabikowska  

- Marcin Musiał   

- Teresa Kocot  

- Jolanta Moćko  

Pani kierownik przedłoŜy radnym przed sesją autopoprawkę do tego projektu uchwały.  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji  - dziękujemy pani kierownik i przechodzimy do zapoznania się z 

projektami uchwał  dotyczących nieruchomości. Proszę poprosić Panią kierownik Agnieszkę Nowak. Proszę o 

przedstawienie komisji kolejno projektów uchwał  
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Projekt uchwały nr : 4 ,5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 11a, 11b, 11c, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19,  

Pani Nowak przedstawiła komisji projekty uchwał omówiła jaka jest forma przetargu sprzedaŜy poszczególnych 

działek .  

Komisja wszystkie projekty przyjęła pozytywnie  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji  - podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu komisji i 

zakończył komisję finansowo – budŜetową .  

 

 

 

 

 

 

         Przewodniczący Komisji   
Finansowo – BudŜetowej  
 
          Marcin Musiał  

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   Protokołowała  
 
Joanna Kwarciana 
    

 

 

 

 

 

• W załączeniu plik dźwiękowy  


